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What is the Incoming Goods Suite (IGS)? 
Modular software solution for recording and processing incoming goods 
The software-based Incoming Goods Suite solution records packages and shipments simply and reliably based 
on the tracking number. It recognizes important information such as the parcel delivery company and category 
(e.g. duty-free goods or express shipments) so the shipments can be sorted immediately or promptly further 
processed. Additional process data such as date, time and location of shipment handover is saved. The 
recorded information creates transparency about the actual status in goods receipt. This enables processes to 
be optimized, disruptions in downstream processes to be avoided, and the costs associated with searching for 
and clarifying shipments to be reduced. 
 

Contract and license terms 
The General Terms and Conditions for the Supply of Software Products (AVB Software SICK) apply in the 
respective current version, which is available for download at www.sick.com/terms. 
 
 

License type 
The Software is provided under a company license limited to one location. This means that the customer is 
only authorized to use the software for one incoming goods department at one location. The software may only 
be used with the mobile computers purchased from SICK. 
 
 

Prices 
The agreed prices apply. In case no prices are agreed, the prices set out in the quotation apply. 
 
 

Term / license term 
The license set out above is granted without any limitation in time.  
 
 

Software maintenance 
Software maintenance and -support are not agreed upon. However, Software updates may be made available 
by SICK, at her own discretion, which may be subject to additional charges. 
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Was ist die Incoming Goods Suite (IGS)? 
Modulare Softwarelösung zur Erfassung und Bearbeitung von Wareneingängen 
Die softwarebasierte Lösung Incoming Goods Suite erfasst Packstücke und Sendungen einfach und 
zuverlässig anhand der Sendungsnummer. Sie erkennt wichtige Informationen wie Paketdienstleister und 
Kategorie (z. B. unverzollte Ware oder Expresssendung), sodass Sendungen direkt aussortiert oder zügig 
weiterverarbeitet werden. Zusätzliche Prozessdaten wie Datum, Uhrzeit und Ort der Sendungsübergabe 
werden gespeichert. Die erfassten Informationen schaffen Transparenz über den IST-Zustand im 
Wareneingang. So lassen sich Abläufe optimieren, Störungen in Folgeprozessen vermeiden und Aufwände bei 
Such- und Klärungsfällen verringern. 
 

Vertrags und Lizenzbedingungen 
Es gelten die Allgemeinen Vertragsbedingungen für die Überlassung von Softwareprodukten (AVB Software 
SICK) in der jeweils geltenden Fassung, abrufbar unter www.sick.com/terms. 
 
 

Lizenztyp 
Es handelt sich um eine Firmenlizenz mit Beschränkung auf einen Standort. Das bedeutet, dass der Besteller 
berechtigt ist, die Software lediglich für einen Wareneingang an einem Standort zu nutzen. Die Software darf 
lediglich mit den über SICK erworbenen Mobilcomputern genutzt werden. 
 
 

Preise 
Es gelten die vereinbarten Preise. Sind keine Preise vereinbart, gelten die im Angebot genannten Preise. 
 
 

Laufzeit / Lizenzdauer 
Die vorstehend eingeräumten Nutzungsrechte sind zeitlich unbeschränkt. 
 
 

Softwarepflege 
Es ist kein/e Softwarepflege und –support vereinbart. Unter Umständen stellt SICK nach eigenem Ermessen 
Aktualisierungen zur Verfügung; diese können zusätzlichen Gebühren unterliegen. 
 

http://www.sick.com/
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